

《单词百科:wcn是什么意思?wcn怎么发音?wcn的解释和用法》

英语单词wcn是什么意思?wcn怎么读?wcn怎么发音?简答网为您整理了wcn的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



wcn的意思

1、[医][=Walthard's cell nests]瓦耳塔德（氏）细胞巢;

wcn的双语例句

1、SWCNTs are produced by three main techniques: arc discharge, laser ablation and chemical vapor deposition (CVD).

SWCNTs的 制备方法很多,包括电弧放电法、 激光蒸发法、化学气相沉积法 (Chemical Vapor Deposition,CVD) 等.

2、The finite property of bandwidth of the WCN makes the access performance analysis of importance.

无线通信网络的带宽有限性，使得其接入性能分析变得十分重要。

3、The problem of channel access is how the competitive customers share the network resource. Hence the effective channel access models and performance analysis methods are the premise to improve the network performance in the WCN.

信道接入问题，是如何合理分配相互竞争用户之间的信道资源，而有效的信道接入模型和性能分析方法则是无线通信网络合理分配信道资源的前提。

4、Intelligence Street Light System of Saving Energy Based on WCN

基于无线通信网络的智能路灯节能系统

5、This research study the wireless control network (WCN) based on Bluetooth tech.A control platform is pro-posed, include the communication network and device software frame.

文章对基于蓝芽技术上的无线控制网络进行了研究，提出了包括通信网络和设备软件结构的无线控制平台概念。

6、Bluetooth v2.1 is the most recent specification for Bluetooth wireless technology and Windows Connect Now (WCN) Wi-Fi Configuration.

蓝牙2.1是对于蓝牙无线技术和Windows立即连接（WCN）Wi-Fi配置的最新规定。

7、Those simulation results indicate that researchers can have further intuitive cognition of the WCN and exactly appraise it, and the DSSS has practical significance to some extent.

仿真结果表明利用本视景仿真系统能够帮助仿真人员对通信网络性能进行直观了解并做出具体评估，具有一定的现实指导意义。

8、Based on the accurate modeling methods in the queueing theory, many kinds of access models in the WCN are established and the expressions of network performance measures are also obtained through analyzing the models in this paper.

本论文应用基于排队理论的精确模型方法，构建了多种无线通信网接入模型，通过对模型的解析，得到了无线通信网络的性能指标的表达式。

以上是简答网为您整理的wcn怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于wcn的用法、wcn的释

义、wcn的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/wcn>

